



In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to

Apollo Edtech LLC

QFC Number 01668

to carry on the following activities:

- **The business of providing the professional services of:**
 - 1. Advisory/Consulting in relation to other business performance services;**
 - 2. Business and professional education; and**
 - 3. Information services.**

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

- **Apollo Edtech LLC is not permitted to conduct the following:**

وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2005 بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخّص هيئة مركز قطر للمال

ابولو ايد تيك ذ.م.م

رقم الترخيص ٠١٦٦٨

لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:

- **تقديم الخدمات المهنية التالية:**
 - 1. خدمات المشورة/الاستشارات المتعلقة بالخدمات الأخرى المتصلة بأداء الأعمال،**
 - 2. خدمات التدريب المهني والتجاري، و**
 - 3. الخدمات المعلوماتية.**

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

- **لا يُسمح لـ ابولو ايد تيك ذ.م.م بمزاولة الأنشطة التالية:**
 - 1. مزاولة الأنشطة المتصلة بالتحويل الإلكتروني للأموال، وخدمات**

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre



1. Engage in the activities of online money transfer, e-commerce, peer to peer money transfer services, provision of information about insurance products, trading of any cryptocurrency, gold and other commodities, and any other blockchain related trading;
2. Any Regulated Activities (as defined in QFC Law and the QFC Financial Services Regulations) without first obtaining an Authorisation from the Qatar Financial Centre Regulatory Authority;
3. Business and professional education on a Business to Customer (B2C) basis;
4. Business and professional education/training services without first obtaining necessary approvals from the relevant authorities in the State of Qatar, if required for any particular type of education/training; and
5. Apollo Edtech LLC will use only third-party payment gateway for online payments and will receive

1. تحويل الأموال بين الأجهزة مباشرة بدون سيرفر (خادم ويب) رئيسي، وتقديم معلومات عن منتجات التأمين، والتداول بأي عملة مشفرة، والذهب والسلع الثمينة الأخرى وغيرها من أنواع التداول الأخرى المتصلة بتقنية البلوك تشين،
2. أي أنشطة ومنظمة (على النحو المحدد والمنصوص عليه في قانون مركز قطر للمال ولوائح الخدمات المالية الخاصة بمركز قطر للمال) دون الحصول على تصريح بذلك من هيئة تنظيم مركز قطر للمال،
3. تقديم خدمات التدريب المهني والتجاري إلى المستهلك مباشرة،
4. تقديم خدمات التدريب المهني والتجاري دون الحصول مسبقاً على الموافقات المطلوبة من الجهات المعنية بدولة قطر إذا اقتضى الأمر ذلك لتقديم نوع معين من التدريب، و
5. يُسمح لشركة ابولو ايد تيك ذ.م.م فقط باستخدام بوابات الدفع لطرف ثالث لاستقبال المدفوعات الإلكترونية واستلام قيمة العمولة أو

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre



Licence

ترخيص

on its account only the fee or commission as agreed with the vendor.

الرسوم المتفق عليها مع المورد
عبر حسابها البنكي فقط.

Issued at the Qatar Financial Centre,
Doha, on:

أصدر في مركز قطر للمال، الدوحة،
بتاريخ:

15 September 2022

١٥ سبتمبر ٢٠٢٢

Expiry date of Licence

تاريخ انتهاء الترخيص

31 January 2023

٣١ يناير ٢٠٢٣

This licence supersedes and replaces any previous licence issued to **Apollo Edtech LLC** (if any).

هذا الترخيص يحل محل ويلغي أي
ترخيص سابق صادر لـ **ابولو ايد تيك**
ذ.م.م (إن وجد).

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre